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Jaworze chce skorzystać z rządowego funduszu przewozów autobusowych. Radosław
Ostałkiewicz, wójt Jaworza, za pośrednictwem mediów społecznościowych zwrócił się do
mieszkańców z prośbą o informacje, jakie nowe linie proponują otworzyć. Z rządowego
programu zamierza także skorzystać m.in. Cieszyn.

Wójt Jaworza wyjaśnił, że propozycje mogą dotyczyć tylko terenu powiatu bielskiego. Mieszkańcy gminy proponują
więc linię – Bielsko - Rudzica Kościół przez Jaworze Średnie, albo Bielsko-Biała - Jaworze Średnie - Jasienica – Rudzica. -
O ile gmina Jasienica wyrazi taką wolę – wyjaśnił Radosław Ostałkiewicz.

- Do Bielska-Białej tak, choć z Centrum jest sporo połączeń. Problem jest z Jaworza Górnego i z Jaworza
Nałęża. Ale według mnie rozsądna przesiadka też zła nie jest, pod warunkiem, że kursy z Centrum do
Bielska-Białej byłyby dość gęsto i w równych odstępach – proponuje inny mieszkaniec.

- Kolejny uczestnik dyskusji przekonuje, że przydałyby się kursy z Bielska-Białej do Jaworza Nałęża między
13.00 i 15.00. - Wtedy jest dziura, a w tym czasie kończą się zajęcia w szkołach – napisał. Inna internautka podała
nawet godziny, w których powinny kursować autobusy.. - 6:45 do Bielska-Białej przez amfiteatr. 12:15 do
Bielska-Białej przez amfiteatr i o 13:50 do Bielska-Białej – podkreśliła.

18 lipca weszła w życie ustawa regulująca funkcjonowanie funduszu autobusowego. Od początku sierpnia
samorządy mogą składać do odpowiednie wojewodów wnioski. Celem ustawy jest przywrócenie zredukowanych
połączeń autobusowych przede wszystkim w małych miastach i na wsiach.

Z informacji przekazanych przez rząd roczny budżet funduszu ma wynosić około 800 mln złotych. Rządowa dopłata
dla samorządów została ustalona na kwotę nie wyższą niż do 1 zł dla 1 wozokilometra, przejechanego przez
autobus. Dzięki temu rocznie zostanie wygenerowanych co najmniej 800 mln km więcej, niż obecnie.
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